
POLITYKA

W Koszalinie czeka 
nas druga tura wybo-
rów prezydenckich, 
w której zmierzą się 
obecny Prezydent 
Koszalina Piotr Je-
dliński oraz Wicemar-
szałek Województwa 
Tomasz Sobieraj. 
Piotr Jedliński uzy-
skał poparcie wszyst-
kich pozostałych kon-
trkandydatów z I tury. 

W pierwszej turze wy-
borów prezydenckich 
w Koszalinie Tomasz 
Sobieraj, kandydat Ko-
alicyjnego Komitetu 
Wyborczego Koalicja 
Obywatelska, zdobył 
46,03% głosów, nato-
miast Piotr Jedliński, 
reprezentujący Komi-
tet Wyborczy Piotra 
Jedlińskiego „Dumni z 
Koszalina”, uzyskał po-
parcie 28,22% wybor-
ców. Obaj kandydaci 
zmierzą się w drugiej 
turze, która odbędzie 
się 21 kwietnia. Lokale 
będą czynne w godzi-
nach  7 - 21. 

We wtorek, (9 kwiet-
nia), podczas wspólnej 
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Piotr Jedliński chce być ponad politycznymi podziałami
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konferencji prasowej 
niedawni rywale wyra-
zili swoje poparcie dla 
Piotra Jedlińskiego w 
drugiej turze wyborów. 
- Zaczynamy od zera, 
każdy ma takie same 
szanse, a finał nastą-
pi 21 kwietnia - mówił 
podczas konferencji 
Piotr Jedliński. - Miesz-
kańcy muszą doko-
nać wyboru - czy chcą 
prezydenta wszystkich 
mieszkańców, bez 
względu na barwy par-
tyjne, czy wolą kandy-
data partyjnego, który 
będzie służył swojej 
partii. Ja jestem otwarty 
na wszystkich miesz-
kańców. Jednocześnie 
dziękuję moim trzem 

kontrkandydatom z któ-
rymi zmierzyłem się w 
pierwszej turze, i  z któ-
rymi prowadziłem me-
rytoryczne dyskusje, na 
wysokim poziomie kul-
tury politycznej, bez hej-
tu i nienawiści. Dziękuję 
za to, że jesteście tu 
ze mną i wyrażacie dla 
mnie swoje poparcie. 
Apeluję do wszystkich: 
pójdźmy 21 kwietnia 
na wybory i zagłosujmy 
na Piotra Jedlińskiego, 
Prezydenta, który bę-
dzie służył wszystkim 
mieszkańcom, który 
ma pomysł na Koszalin 
i ma wizję, a nie iluzję, 
na Prezydenta, któ-
ry ma konkretny pro-
gram i chce go przez 

najbliższe pięć lat zre-
alizować.  

Kazimierz Okińczyc 
podziękował swoim 
wyborcom za głosy 
i podkreślił, że hasło 
„Człowiek ponad par-
tie” jest wciąż aktualne. 
– Pan Prezydent zapro-
ponował, że przyjmie 
do swojego programu 
część naszych postu-
latów, m.in. program 
budowy mieszkań na 
wynajem i wdrożenie 
go, czy budowę spalar-
ni i myślę, że jeśli to zo-
stanie zrealizowane, to 
nasi mieszkańcy będą 
żyli lepiej. Także życzę 
Panu Prezydentowi po-
wodzenia – mówił.

Jan Kazimierz Adam-
czyk również podzię-
kował za każdy głos, 
którzy otrzymał i za-
apelował o poparcie 
mieszkańców dla Pio-
tra Jedlińskiego. Pod-
kreślił, że Piotr Jedliń-
ski zechciał uwzględnić 
część jego postulatów 
w swoim programie, to 
m.in. koncepcja prze-
budowy ul. Modrze-
jewskiej, inwestycja w 
Euroboisko na Gwardii, 
czy rozbudowa kanali-
zacji w centrum miasta. 

– Dla Koszalina lep-
szą opcją jest ta, która 
rozmawia, spotyka się 
i włącza elementy cu-
dzych programów do 
swoich działań. Lep-
szym rozwiązaniem 
dla miasta jest więc 
poparcie Pana Jedliń-
skiego w tej drugiej tu-
rze, i oddanie na niego 
głosu - sam tak uczynię 
– mówił Jan Kazimierz 
Adamczyk.

Prezydenta Piotra Je-
dlińskiego poparł rów-
nież Miłosz Janczewski. 
- Niestety, nie dostałem 
się do drugiej tury, więc 
apeluję do moich wy-
borców, by oddali głos 
na Pana Piotra Jedliń-
skiego  - mówił Miłosz 
Janczewski.

Jan Kazimierz Adam-
czyk w pierwszej turze 
otrzymał 4,84% gło-
sów; Miłosz Janczewski 
zdobył 15,71% głosów; 
a Kazimierz Okińczyc 
5,20% głosów. 

Prezydent zapewniał, 
że nie jest dla niego 
przeszkodą w spra-
wowaniu urzędu mała 
liczba radnych z jego 
komitetu. - Jestem oso-
bą koncyliacyjną - mó-
wił. - Przypomnę, że w 

poprzedniej kadencji, 
trzy lata temu, miałem 
trzech radnych. Potra-
fię dojść do porozumie-
nia, ważne, aby druga 
strona chciała odrzu-
cić interesy partyjne i 
przejść na inne myśle-
nie, na myślenie o inte-
resie mieszkańców.   M
 
Kto w Radzie Miej-
skiej?

KO: Tomasz Sobieraj, 
Dorota Chałat, Piotr 
Iwat, Artur Wezgraj, 
Jakub Kowalik, Magda-
lena Chałat, Agnieszka 
Połaniecka, Barbara 
Grygorcewicz, Tomasz 
Bernacki, Wiktor Ka-
mieniarz, Teresa Tałaj, 
Sebastian Tałaj, Kry-
styna Kościńska, Iza-
bela Wesołowska, Ja-
cek Wezgraj.
PiS: Artur Wiśniewski, 
Andrzej Jakubowski, 
Oliwia Skórka, Miłosz 
Janczewski.
Dumni z Koszalina: 
Błażej Papiernik, Piotr 
Jedliński (gdy ponownie 
zostanie Prezydentem, 
to w Radzie zastąpi go 
kolejny z listy), Przemy-
sław Krzyżanowski, Ża-
neta Kwapisz.

Materiał zamawiany
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ście podjąć się zmagań, 
przeszliście przez pierw-
szy i drugi etap do finału to 
już pokazuje, że jesteście 
ponadprzeciętni – mówiła 
podczas rozdania nagród 
Danuta Zawadzka. 
- Gratuluję wszystkim, któ-
rzy dotarli do finału. Mamy 
intensywny czas przed-
maturalny. Konkurs był 

wspaniałą okazją do po-
wtórki. Życzę wam świet-
nych wyników na maturze. 
Połamania długopisów! 
– dodał Piotr Jedliński, 
prezydent Koszalina. Do 
podejmowania studiów 
na Politechnice Koszaliń-
skiej zachęcał prorektor 
ds. kształcenia Krzysztof 
Wasilewski. – Mamy 32 

kierunki studiów, każdy 
znajdzie coś odpowied-
niego dla siebie. Jest to 
wasz sukces, że poradzi-
liście sobie z zadaniami. 
Jestem przekonany, że 
większość z was rozpocz-
nie studia w murach na-
szej Politechniki. Gratuluję 
i do zobaczenia – dodał. W 
finale o tytuł najlepszego 

Fot. PK

WSPÓŁPRACA

Za nami rozstrzygnię-
cie XXVII edycji kon-
kursu „Bieg po Indeks”. 
Konkurs od lat organi-
zuje Politechnika Ko-
szalińska i koszaliński 
samorząd. 

W podsumowaniu wzięli 
udział między innymi: rek-
tor Politechniki Koszaliń-
skiej Danuta Zawadzka i 
prezydent Koszalina Piotr 
Jedliński. Tegoroczne 
wydarzenie poprowadził 
przewodniczący kapitu-
ły konkursowej Tomasz 
Królikowski. Zwycięzcy 
odebrali nagrody, dyplomy 
i medale przygotowane w 
Centrum Druku 3D Poli-
techniki Koszalińskiej.

Rektor podziękowała 
prezydentowi miasta za 
zaangażowanie i złożyła 
wszystkim uczestnikom 
gratulacje. - Dla mnie 
wszyscy jesteście zwy-
cięzcami. To, że chcieli-

Bieg po indeks za nami. Znamy nazwiska najlepszych 
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rywalizowało prawie 150 
uczniów szkół średnich z 
pięciu województw Polski 
północnej. Uczestnicy mu-
sieli zmierzyć się z zada-
niami z matematyki, fizyki 
oraz informatyki. Do zdo-
bycia było 100 punktów. 
Zadania konkursowe zo-
stały przygotowane przez 
nauczycieli akademickich. 
Nagrodzonych zostało 36 
najlepszych laureatów, a 
także nauczyciele. Nagro-
dy otrzymały również naj-
lepsze szkoły. Na podium 
w tym roku znaleźli się:
1 miejsce – Paweł Ja-
cewicz z Gdańskiego Li-
ceum Autonomicznego w 
Gdańsku z maksymalnym 
wynikiem 100 punktów!
2 miejsce - Michał Weso-
łowski z I Liceum Ogólno-
kształcącego im. Stanisła-
wa Dubois w Koszalinie z 
wynikiem 95 punktów. 
3 miejsce ex aequo z wy-
nikiem 92 punktów – Go-
ran Pangełow i Bartłomiej 
Draczyński z Gdańskiego 
Liceum Autonomicznego 

w Gdańsku. 
Wśród nauczycieli najlepsi 
okazali się:
1 miejsce - Wojciech Ba-
biański z Gdańskiego Li-
ceum Autonomicznego w 
Gdańsku
2 miejsce – Paweł Rudec-
ki z I LO im. Stanisława 
Dubois w Koszalinie. 
Ranking szkół w tej edycji: 
1 miejsce – Gdańskiego 
Liceum Autonomicznego 
w Gdańsku. 
2 miejsce – Liceum Ogól-
nokształcącego im. Stani-
sława Dubois w Koszali-
nie. 
3 miejsce – Zespół Szkół 
Ogólnokształcących nr 1 
w Kwidzynie. 
Dla pierwszych trzech 
laureatów konkursu przy-
gotowano nagrody finan-
sowe: w wysokości ko-
lejno 1000, 750 oraz 500 
złotych.
Nagrody pieniężne otrzy-
mają także nauczyciele, 
pod których kierunkiem 
uczestnicy finału zdobyli 
miejsca od I do III.
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„Idźmy zagłosować na prezydenta Piotra Jedlińskiego!”
POLITYKA

Rozmowa z Markiem 
Łagockim, liderem 
Nowej Lewicy w 
okręgu koszalińskim 
o wynikach wyborów 
samorządowych i dru-
giej turze wyborów 
prezydenckich. 

Za Tobą ciężki okres 
- szereg spotkań w 
ramach kampanii wy-
borczej, wiele wyjaz-
dów w teren, rozmo-
wy z mieszkańcami i 
wybory. Starałeś się 
o mandat do sejmiku, 
ale mimo wysokich 
notowań, nie udało 
się zostać radnym...

Tak, głosów zdobyłem 
dużo, ale to nie zagwa-
rantowało mi miejsca 
w sejmiku, w przeci-
wieństwie do niektórych 
kandydatów z innych 
list, którzy głosów mieli 
mniej nawet o dwa ty-
siące, ale ogólny wynik 
listy spowodował, że 
zostali radnymi. Dlatego 
tak ważna jest w wybo-
rach do sejmiku gra ze-
społowa. Im lepszy wy-
nik całego zespołu, tym 
większe szanse, że lider 
listy zdobędzie mandat. 
A że tym razem się nie 
udało - mówi się trudno. 
Nie obrażam się na wy-
nik, ani też nie czuję się 
przegrany.

Zdobyłeś ponad 5 
tysięcy głosów...

To solidny wynik, do-
kładnie 5332 - tylu Wy-
borców i Wyborczyń 
zaufało mi. Za każdy 
oddany głos bardzo 
dziękuję. Zajmuję 5. 
miejsce w całym okręgu 
koszalińsko- sławień-
sko - szczecinecko- 
białogardzkim. W tym 
miejscu bardzo dziękuję 
również za zaangażo-
wanie kandydatom z 
mojej listy oraz wszyst-
kim współpracownikom 
i  wolontariuszom. Zro-
biliśmy kawał dobrej 
roboty. W sumie blisko 
10 tysięcy osób chciało 
zmian - tyle głosów zdo-

była cała nasza lista. 
W Koszalinie stanąłem 
na podium i zajmuję 3. 
miejsce pod względem 
liczby oddanych gło-
sów. Niestety, jak już 
powiedziałem - metoda 
przeliczania mandatów 
jest nieubłagana.

Czemu na Twojej 
liście nie było innych 
równie mocnych na-
zwisk z Lewicy?

Lokalna Lewica, choć 
nie było mowy o takim 
porozumieniu, sprzeda-
ła się. Dlatego potrze-
ba jest zmian. Ci ludzie 
zadziałali wyłącznie we 
własnym interesie, nie 
w interesie mieszkań-
ców, do tego zadziała-
li na szkodę partii. Za 
brak mandatu w na-
szym okręgu dla Lewi-
cy, w tych wyborach i 
poprzednich, odpowia-
dają właśnie te osoby, 
które przez 10 lat nic 
nie robiły, bo wzmocnić 
pozycję, a teraz osią-
gając żenujące wyniki 
dały się pożreć lokalnej 
Platformie i do tego pra-
cowały na rzecz jej listy 
sejmikowej. To jest nie-
dopuszczalne. Lewica 
w Koszalinie i regionie 
potrzebuje zmian. Ja 
wygenerowałem bardzo 
dobry wynik, ale bez 
współpracy na każdym 
szczeblu nie ma szans 
na odzyskanie zaufania 
wyborców oraz zdoby-
cie mandatu. Mam na-
dzieję, że władze kra-
jowe wyciągną wnioski 
oraz konsekwentnie 
podejdą do rekonstruk-

cji struktur w Koszalinie. 
Inaczej nasi wyborcy 
zostaną pozostawieni 
sami sobie, a do tego 
nasz kilkudziesięcio-
osobowy zespół nie do-
puści.

Jakie masz dalsze 
polityczne plany?

Oczywiście, że jeszcze 
o mnie usłyszycie! Nie 
składam broni i będę 
dalej walczył na rzecz 
mieszkańców naszego 
regionu. A tymczasem 
nowym radnym skła-
dam szczere gratula-
cje! Do boju! Mieszkań-
cy czekają na efekty 
Waszej pracy. Szereg 
spraw i problemów cze-
ka na rozwiązanie! Bę-
dziemy patrzeć tym na-
szym radnym na ręce.  
Tymczasem 21 kwietnia 
w Koszalinie odbędzie 
się druga tura wyborów 
prezydenckich. Idźmy 
zagłosować na najlep-
szego kandydata - na 
prezydenta Piotra Je-
dlińskiego! Ja tak zro-
bię! Dlaczego? Bo na-
sze miasto potrzebuje 
włodarza, który będzie 
reprezentował wszyst-
kich mieszkańców od 
prawa od lewa, a nie 
tylko wybranych z Plat-
formy. Czas skończyć z 
hejtem i mową nienawi-
ści, którą stosują od lat 
by niszczyć nasze mia-
sto. Nie dajcie się na-
brać, bo do tej pory nikt 
ze Szczecina nie zadbał 
o to by nasze zdrowie 
m.in. neurologiczne 
było zabezpieczone. 
Idźmy na wybory!

Fot. MŁ
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we o wartości do 150 
000 zł (na każdym z 
18 osiedli). Zgłosze-
nie projektów do Ko-
szalińskiego Budżetu 
Obywatelskiego jest 
bardzo proste. Każdy 
mieszkaniec Kosza-
lina bez względu na 
wiek może złożyć swój 
projekt samodzielnie, z 

grupą znajomych, są-
siadów lub jako orga-
nizacja pozarządowa. 
Można złożyć więcej 
niż jeden projekt w ra-
mach Budżetu, jednak 
każdy z projektów musi 
być złożony na odręb-
nym formularzu zgło-
szeniowym. Projekty 
można złożyć w jednej 

z poniższych form: pa-
pierowej, osobiście w 
siedzibie Urzędu, ul. 
Rynek Staromiejski 
6-7 w Koszalinie (Biu-
ro Obsługi Klienta), pa-
pierowej, drogą pocz-
tową na adres: Urząd 
Miejski w Koszalinie, 
ul. Rynek Staromiejski 
6-7,75-007 Koszalin, 

Fot. UM

SPOŁECZNOŚĆ

Trwa nabór projek-
tów do Koszalińskie-
go Budżetu Obywa-
telskiego. Chętni na 
zgłoszenie pomysłu 
mają czas do końca 
kwietnia. Kwota do 
podziału jest w tym 
roku rekordowa - 4 
440 000 zł!

W ramach Koszaliń-
skiego Budżetu Oby-
watelskiego miesz-
kańcy Koszalina mogą 
przygotować projekty: 
ogólnomiejskie - in-
westycyjne o wartości 
od 50 000 zł do 1 200 
000 zł; o charakterze 
nieinwestycyjnym tzw. 
Społeczny Budżet 
Obywatelski o warto-
ści do 150 000 zł; o 
charakterze proekolo-
gicznym tzw. Zielony 
Budżet Obywatelski o 
wartości do 300 000 zł.
oraz projekty osiedlo-

Zgłoś projekt do Koszalińskiego Budżetu Obywatelskiego
12 kwietnia 2024 koszalininfo.pl
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elektronicznej poprzez 
stronę www.budzeto-
bywatelski.koszalin.
pl. Wypełniając formu-
larz należy pamiętać 
o głosach poparcia. 
Liczba wymaganych 
podpisów osób popie-
rających projekt dla 
poszczególnych ka-
tegorii: dla projektów 
ogólnomiejskich -  o 
charakterze inwesty-
cyjnym – 30 miesz-
kańców Koszalina, w 
kategorii Społeczny 
Budżet Obywatelski – 
30 mieszkańców Ko-
szalina, w kategorii 
Zielony Budżet Oby-
watelski – 30 miesz-
kańców Koszalina; 
dla projektów osiedlo-
wych - dotyczących 
osiedli: Bukowe, Jam-
no Łabusz, Jedliny, 
Kretomino, Lubiatowo, 
Raduszka, Unii Eu-
ropejskiej – 1 osoba 
będąca mieszkańcem 
danego osiedla, ale 
nie będąca autorem 

projektu, dotyczących 
osiedli: Kotarbińskie-
go, Lechitów, Morskie, 
Na Skarpie, Nowo-
bramskie, Rokosowo, 
Śniadeckich, Śród-
mieście, Tysiąclecia, 
Wańkowicza, Wspól-
ny Dom – 5 osób bę-
dących mieszkańca-
mi danego osiedla, 
ale nie będących au-
torami projektu.

Jak w każdej edycji 
KBO autorzy projek-
tów mogą korzystać w 
całym okresie przyj-
mowania wniosków 
z informacji zamiesz-
czonych na stronie 
www.budzetobywatel-
ski.koszalin.pl oraz ze 
wsparcia merytorycz-
nego pracowników 
Urzędu Miejskiego 
oraz Pracowni Poza-
rządowej. Kontakt do 
pracowników mery-
torycznych znajduje 
się na stronie www.
budzetobywatelski .
koszalin.pl.
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„Byłem i nadal chcę być prezydentem wszystkich koszalinian”
POLITYKA

Rozmowa z prezyden-
tem Koszalina Piotrem 
Jedlińskim

Przed nami II tura wy-
borów prezydenckich 
w naszym mieście. Jak 
chce Pan przekonać 
mieszkańców, by od-
dali na Pana głosy?

Przede wszystkim chcę 
podziękować wszyst-
kim, którzy oddali na 
mnie swój głos podczas 
I tury wyborów. Teraz - 
21 kwietnia czeka nas II 
tura, startujemy od wyni-
ku 0:0. Mieszkańcy do-
konają wyboru, która wi-
zja miasta jest im bliższa. 
Samorządowa, otwarta 
na różnorodność, czy 
czysto partyjna. 

Wielu mieszkańców 
jest zniechęconych 
wyborami...

Przede wszystkim waż-
ne jest, aby wszyscy zro-
zumieli, że II tura to dla 
kandydata start z czy-
stym kontem pod wzglę-
dem głosów oddanych 
w wyborach. Pierwsza 
tura to już historia, teraz 
znowu potrzebuję po-
parcia mieszkańców, by 
wygrać z konkurentem i 
by móc nadal zajmować 
się rozwojem miasta i 
sprawami mieszkań-
ców z oddaniem i za-
angażowaniem. Mamy 
najlepszy program dla 
Koszalina i uczciwych, 
kompetentnych ludzi do 
jego realizacji. Proszę 
wszystkich mieszkań-
ców o jedno – oglądajcie 
debaty organizowane 
przez nasze media i wy-
ciągajcie z nich wnioski. 
Od waszej decyzji zależy 
los naszego miasta w na-
stępnych latach.

Przed drugą turą 
zyskał Pan poparcie 
konkurentów, którzy 
startowali w pierwszej 
turze. Za Panem opo-
wiedzieli się: Kazimierz 
Okińczyc, Miłosz 
Janczewski, oraz Jan 
Kazimierz Adamczyk. 
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Pana przeciwnicy roz-
pętali burzę, że wyszło 
oficjalnie na jaw, że 
współpracuje Pan z 
PiS i że trzeba przed 
tym bronić Koszalin...

Bardziej absurdalnego 
stwierdzenia nie sły-
szałem, choć wiele już 
słyszałem w wykonaniu 
konkurentów z druży-
ny Tomasza Sobiera-
ja. Wiele już wylano na 
mnie pomyj i obrzucono 
tyloma inwektywami, że 
ręce mi opadają. Ale to 
komentarz na osobne 
pytanie. Natomiast co do 
poparcia ze strony trzech 
wcześniejszych konku-
rentów szanuję je i bar-
dzo za nie dziękuję. Bo 
nie o współpracy z partią 
tu mówimy. Nie chodzi 
o partyjne rozgrywki, tyl-
ko o działanie dla dobra 
miasta ponad podzia-
łami. I nieważne, skąd, 
kto przychodzi. Ponad 9 
tysięcy osób, które odda-
ły swoje głosy na wspo-
mnianą trójkę kandyda-
tów to nie członkowie 
partii tylko nasi miesz-
kańcy – koszalinianki i 
koszalinianie. Poza tym 
pamiętajmy też, że po-
parcie to ma czysto sym-
boliczną wymowę, gdyż 
nikt nikogo z mieszkań-
ców nie może zmusić do 
głosowania na konkretna 
osobę, decyzja należy 
do każdego mieszkańca 
z osobna. Ja tylko mogę 
liczyć na mądrość miesz-
kańców naszego miasta 
i na to, że po raz kolej-
ny zaufają mi i pozwolą 
działać jako prezydento-
wi na rzecz Koszalina. 

A skoro wywołaliśmy 
już temat hejtu i ata-
ków pod Pana adre-
sem...

Zdecydowanie, to była 
fala i mam świadomość, 
że to jeszcze nie koniec. 
Gdybym, zamiast praco-
wać dla mieszkańców, 
skierował te wszystkie 
sprawy do sądu, to bym 
chyba stamtąd nie wy-
chodził przez kolejne ty-
godnie. To ci sami ludzie, 
z Koalicji Obywatelskiej, 
z którymi jeszcze nie tak 
dawno, współpraca na 
rzecz Koszalina rozwi-
jała się w najlepsze. Te-
raz to jakiś zaciekły ring, 
gdzie pod przykrywką 
kampanii, jest prowa-
dzona z ich strony zaja-
dła walka, a wszystko z 
dorobioną ideologią, że 
niby jestem zdrajcą bo 
działam z PiS. Przecież 
to jakieś niedorzeczno-
ści. Zapytam za Wa-
szym pośrednictwem 
Pana Marszałka Geble-
wicza - gdy stał obok 
prezesa Kaczyńskiego 
na oficjalnym spotkaniu 
w Świnoujściu, czy obok 
byłego już wojewody 
Boguckiego, to oznacza, 
że zdradził? Gdy Wice-
marszałek Sobieraj rów-
nież występował u boku 
polityków PiS albo ści-
skał im rękę, to też ozna-
cza zdradę? O czym my 
mówimy?! Nie mogę 
się pogodzić z tym, że 
pod przykrywką wal-
ki o władzę w mieście, 
senator Gawłowski za 
pośrednictwem innych 
osób stara się mnie za 
wszelką cenę zdyskre-

dytować i zniszczyć. Moi 
przeciwnicy stosują róż-
ne, obrzydliwe metody... 
I wszystko to z uśmie-
chem na twarzy.   

Zostało jeszcze kilka 
dni kampanii - jakie 
ma Pan pomysły?

Przede wszystkim cięż-
ka praca i codzienny 
kontakt z ludźmi. Bę-
dziemy też przedstawiać 
kolejne tematy progra-
mowe dla Koszalina 
takie jak bezpłatna ko-
munikacja miejska dla 
posiadaczy Koszaliń-
skiej Karty Mieszkańca 
i bonifikata przy wykupie 
mieszkań komunalnych. 
Zawsze byłem i nadal 
chcę być prezydentem 
wszystkich koszalinian, 
bez względu na poglądy 
polityczne. Koszalin to 
nasz wspólny dom. Nie 
możemy dopuścić do 
dzielenia nas i szczucia 
jeden na drugiego.

Jakie ma Pan najważ-
niejsze zadania do zre-
alizowania w kolejnej 
kadencji?

Mówiliśmy o naszym 
programie przez ostat-
nie tygodnie. To ponad 
30 konkretnych punktów 
opartych na wieloletnim 
planowaniu i finansach 
miasta. Za najważniej-
sze zadanie uważam 
jednak przebudowę 
śródmieścia i poprawę 
jakości dróg. Drodzy 
mieszkańcy idźcie na 
wybory 21 kwietnia i 
wybierzcie prezydenta 
wszystkich koszalinian!
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